
Ekstraordinært Skolebestyrelses Høringssvar onsdag d. 24/8-22 

• Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Erling, Camilla, Lucca, Trine, Lisa, Madeleine, 

Pia, Lene, Jesper, Louise. 

• Afbud: Kim, Tina 

• Lucca er med fra elevrådet.  

 

• HB Køge vil gerne have et samarbejde med os. D. 6/9 skal eleverne se stadion. Der 

kommer 2 spillere herud en anden dag, hvor de vil lærer eleverne nogle tips og 

tricks. Alle elever får 2 fribilletter. 

 

• Gørslev skal d. 13/9 til OL Special Games på Køge Atletikstadion. Hele skolen tager 

afsted. Åbningstale med Marie Stærke. Man kan gå frit rundt til de forskellige 

aktiviteter. 

 

• Anette fortæller om budgetbesparelserne. Uddyber nogle af forslagene. Bestyrelsen 

skal lave deres udkast til høringssvar senest d. 7/9. SU 2 og 18 berører især os på 

Ellebækskolen.  

 

• Vi har udefra kommende unge som stadig bruger vores ungdomsklub, som de vil 

lukke. Hvor skal de være? 

 

• Vi får visiteret alle vores elever hvert år, hvorfor giver det pludselig ikke mening at 

beholde vores Hastrupafdeling? Der er en politiker på Hastrupskolen. Derfor er det 

nye forslag mere indgribende end det gamle. Man går efter hurtige besparelser. Og 

især på specialområdet. De forstår ikke konsekvenserne af disse forslag.  

 

• Kunne være rart hvis nogen af politikerne ville komme ud og besøge os både i 

Gørslev og Hastrup, så de kan se hvilke elever vi har, og hvad vi arbejder med. 

 

• Skolebestyrelsen vil også gerne lave et udpluk af profiler fra Hastrup, så det kan 

vise hvorfor de har brug for den ekstra hjælp på Ellebækskolen. 

 

• Vi har den nomering vi har, fordi vi har ambitioner på børnenes vegne. Og SB vil 

ikke være tilfredse hvis det bliver til en specialklasse med samme nomering!  

 

• Eleverne på Hastrup har også stor glæde af at kunne spejle sig i normalklasserne på 

Hastrupskolen. Det vil gå tabt hvis de pludselig skal til Gørslev. 



 

• Meget tyder på manglende viden omkring vores tilbud, og hvor vigtigt det er. Vi 

skal generelt være tydeligere. Vi burde også holde et bestyrelsesmøde på Hastrup. 

Reklamer også på Køgepol. 

 

• SU 2: Argumenter imod dette forslag: 

1. Det vil generelt gå ud over børne- og ungeområdet i Køge Kommune 

2. Lisa og Lucca laver et læserbrev sammen med journalist Andreas, og gerne andre 

journalister. Meget gerne med billeder på, så det bliver visuelt. Skal gives til en avis 

eller blad, ellers kommer den på Facebook.  

3. Kør på at det er specialister der arbejder med disse børn med særlige krav. 

Udskolingen har stadig brug for disse specialister og deres guidning inden de skal 

videre i systemet.  

 

I behøver ikke at deltage til dialogmødet på Rådhuset d. 1. september. 

Næste ordinære møde er onsdag d. 28. september kl.17.30.  

Bestyrelsesmøde d. 26/10 skal aflyses da ledelsen er i Ålborg. 

Så er der møde igen 30/11 med julefrokost. Sidste møde i 2022. 


